
Tour Code: CIL

行程次序，以當地旅社安排為准。
Sequences of Itinerary are subject

to local arrangement.

Wanghai Tower
望海楼

Wanghai Tower
望海楼

 Yangzhou Slender West Lake
Scenic Area

扬州瘦西湖风景区

 Yangzhou Slender West Lake
Scenic Area

扬州瘦西湖风景区

Shanghai Disneyland
上海迪士尼

Shanghai Disneyland
上海迪士尼

Salt Lake City
东方盐湖城

Salt Lake City
东方盐湖城

China
中国

8D6N
上海迪士尼/常熟/泰州/

扬州/东方盐湖城
SHANGHAI DISNEYLAND/CHANGSHU/TAIZHOU/

YANGZHOU/SALT LAKE CITY

NO SHOPPING STOP

全 程 无 购 物 站



 豫园城隍庙商圈 - 走进上海老街，您仿佛回到了100年前上海的繁华集市。这条豫园商业
旅游区内风格独具的，集旅游观光、购物消费、休闲娱乐、文化展示于一体的多功能特色
街，历史上曾以庙前大街为名，汇集了一批上海最早的钱庄、金店、银楼、酒肆、茶馆、
戏楼、商行，一直是连接十六铺(小东门)和城隍庙、豫园地区的人流走廊。

上海

 东方盐湖城 - 围绕茅山特有的“山、水、盐、茶、药、泉”六大资源优势及道文化、金
坛地缘文化，投资近百亿元，全力打造的27.8平方公里国家级山水养生旅游度假区。秦汉
神仙府，梁唐宰相家，茅山，上清宗坛，中国道教圣地，山势秀丽，林木葱郁， 幽静宜
人。古今文人道家神往的“第一福地，第八洞天”，宫观星罗棋布，湖光山色气象万千。

 必看王牌演出《逍遥游》 - 是一场融合了水幕、光影、特技、音乐与舞蹈的实景演出，
《定风波》《将进酒》《庄周梦蝶》《竹林七贤》几个篇章带领我们穿越千年，进入诗人
的时代与梦境。

 打卡拍照《梨花幻境》 - 烟雾缭绕，流光溢彩，非常适合夜游体验，还有高颜值NPC巡
回互动，宛若身处仙境~太绝了。

东方盐湖城

 望海楼 - 初建于南宋绍定二年，被誉为“江淮第一楼”。泰州望海楼公园占地面积约100
亩，园内主要建设望海楼、州城墙遗址。其中，作为主要景点的望海楼位于公园东南角，
楼高30多米，取宋代建筑风格，外观三层环廊，主体色彩取栗壳、青灰二色，古朴典雅
。

 梅园 - 梅兰芳公园中有“四绝”最值得一看。梅亭为园中一绝；二绝为梅兰芳大型半身
汉白玉雕像；陈列厅外水池中间的梅兰芳，在《太真外传》中饰演的杨太真大型汉白玉的
艺术形象亦称得上第三绝；第四绝则为一座巨型石碑，上书赵朴初先生来泰时所作《踏莎
行》词一首。

泰州

 瘦西湖风景名胜区 - 由古代隋唐大运河水系和隋、唐、宋、元、明、清等不同时代的城
壕连缀而成。瘦西湖在清代康乾时期已形成基本现有格局。瘦西湖是典型的小型浅水湖泊
，其源水来自京杭大运河。2014年6月22日，作为“中国大运河”遗产点之一的瘦西湖被
联合国教科文组织列入《世界遗产名录》，成为中国第32项世界文化遗产。

 东关街 - 是扬州城里最具有代表性的一条历史老街。它东至古运河边，西至国庆路，全
长1122米。东关街以前不仅是扬州水陆交通要道，而且是商业、手工业和宗教文化中心。

扬州

 尚湖风景区 - 被当地人民称之为“尚湖湾”（也称之为尚湖），尚湖湾地处江南名城—
—常熟，东接上海、南依苏州、西邻无锡、北靠长江、地理优越、交通便捷。是国家级重
点风景区——太湖风景区的重要组成部分，是国家AAAAA级旅游区及全国首批国家城市
湿地公园。

常熟

免责声明：由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/ 宗教节日，公众假期, 天气状况，交通等情况，自然灾害，必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整（调整景点游览顺序）
以确保行程顺利进行,会或否事先通知。 
备注：如果旅游行程受到上述问题的影响，将不予退款或更换。图片仅供参考。

观光景点：

第二天
上海 b (140公里) 常熟 b (130公里) 
泰州 (早/午/晚)

 国家5A景区尚湖 + 拂水山庄
 江淮第一楼 ~ 望海楼
 梅园（梅兰芳纪念馆）

第三天
泰州 b (65公里) 扬州 b (65公里) 
泰州 (早/午/晚)

 世界遗产瘦西湖风景区
 中国大运河博物馆（周一闭馆）

 东关街

第四天 泰州 b (125公里) 东方盐湖城
(早/午/晚)

 魏晋古风仙镇 ~ 东方盐湖城
 中国传统汉服体验
 独家穿越旅拍（摄影摄像+无人机）

 *送1.5分钟全团客人欢乐时光微电影

 *送10寸团体全家福照（每人一张）

 必看王牌演出《逍遥游》
 *备注：冬季由于温度低会停演，以景区通知为准。

 冬季停演，用非遗体验金坛刻纸 + 摄影师跟拍来代替

 打卡拍照《梨花幻境》

第五天 东方盐湖城 b (220公里) 上海
(早/晚)

 东方盐湖城自由活动
 比斯特购物村
 迪士尼小镇 + 许愿湖

第六天 上海 (早)

 全天迪士尼乐园（非周末及节假日）

    （含接送-烟花汇演结束后回酒店）

第八天 上海 a 回程 (机上用餐)

第一天 抵达上海 (机上用餐)

 入住酒店

Yuyuan City God Temple
Commercial District

豫园城隍庙商圈

Yuyuan City God Temple
Commercial District

豫园城隍庙商圈
Dongguan Street

东关街
Dongguan Street

东关街

✓6 早餐 / 4 午餐 / 4 晚餐
风味餐：
★ 常熟蒸菜风味 ★ 上海本帮风味 ★ 招牌烤鸭风味 ★ 扬州风味
★ 金坛农庄风味 ★ 仙镇风味 ★ 泰州淮扬风味 ★ 五星级酒店自助餐

酒店住宿（6 晚）
✓ 上海格集曼酒店或同级    x 3 晚
✓ 泰州智选假日酒店或同级    x 2 晚
✓ 山林美景松桂里酒店或同级    x 1 晚

自费项目：竹筏游水上森林 + 泰州老街夜游（含凤城河画舫游船) + 花谷奇缘~摄影师跟拍私人照（送每人10张电子照
+上海外滩百万夜景【人民币400/人】

Traditional Chinese Hanfu experience
中国传统汉服体验

Traditional Chinese Hanfu experience
中国传统汉服体验

*Picture shown are for illustration purpose only
*图片仅供参考

*Picture shown are for illustration purpose only
*图片仅供参考

第七天 上海 (早/午)

 张园（海上第一名园）

 城隍庙商圈
 南京路步行街
 送机



Nanjing Road Pedestrian Street
南京路步行街

Nanjing Road Pedestrian Street
南京路步行街

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations 
reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.
Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.

TOURIST ATTRACTIONS:

D3
TAIZHOU b (65km)
YANGZHOU b (65km) TAIZHOU

(B/L/D)

 World Heritage Slender West Lake
 Scenic Area
 Grand Canal Museum (closed on Mondays)
 Dongguan Street

D2 SHANGHAI b (140km)
CHANGSHU b (42km) TAIZHOU

(B/L/D)

 Shanghu + Fushui Villa
 Wanghai Tower
 Mei Garden (Mei Lanfang Memorial Hall)

D4
TAIZHOU b (125km) 
SALT LAKE CITY (B/L/D)

 Oriental Salt Lake City
 Traditional Chinese Hanfu experience
 Exclusive travel photography
 *Complimentary 1.5 minute micro-movie for all guests in the group
 *Free 10-inch group family photo (one photo per person)
 "Xiaoyaoyou" performance
 *Note: The performance will be suspended in winter,
  subject to the notice from the scenic spot. 
  The show is suspended in winter and will be replaced by the
  Intangible Cultural Heritage Experience Jintan Paper Engraving
  + Photographer
 Photograph "Pear Blossom Fantasy"

D5
SALT LAKE CITY b (220km) 
SHANGHAI (B/D)

 Free at own leisure in Oriental Salt Lake City 
 Bicester Village
 Disney Town + Wishing Lake

D6 SHANGHAI (B)

 Full-day tour of Disneyland, 
 back to hotel after fireworks
 (Non-weekend and unofficial China holiday tickets)

D7 SHANGHAI (B/L)

 Zhang Yuan
 Cheng Huang Temple
 Nanjing Road Pedestrian Street
 Transfer to airport

D8 SHANGHAI a ARRIVAL
(MOB)

D1 DEPART SHANGHAI (MOB)

 Check in hotel

SCHEDULE

HOTEL OR SIMILAR (6 NIGHTS)
✓ Gmile hotel or similar class   x3 Nights
✓ Holiday inn express Taizhou or similar class x2 Nights
✓ Songguili Resort or similar class  x1 Night

✓6 Breakfast / 4 Lunch / 4 Dinner
Special Cuisine:
★ Changshu Steamed Flavor  ★ Shanghai local flavor
★ Signature roast duck flavor  ★ Taizhou Huaiyang Flavor
★ Five-star hotel buffet  ★ Yangzhou Flavor Jintan farm flavor
★ Fairy town flavor

SHANGHAI

 Yuyuan City God Temple Commercial District - This unique multi-functional street in 
the Yuyuan commercial tourist area integrates tourism, shopping, leisure and entertainment, 
and cultural exhibitions. Historically, it was named Miaoqian Street and housed a number of the 
earliest banks in Shanghai, gold shops, silver buildings, wine shops, teahouses, theaters, and 
commercial shops, have always been the pedestrian corridors connecting Shiliupu (Little East 
Gate) with the City God Temple and Yuyuan area.

TAIZHOU

 Wanghai Tower - first built in the second year of Shaoding in the Southern Song Dynasty, it 
is known as the "No. 1 Tower in Jianghuai". 

 Meiyuan - Mei Lanfang Park has the "Four Wonders" that are most worth seeing. The Plum 
Pavilion is the most outstanding feature in the garden; the second most outstanding feature is 
the large-scale white marble bust statue of Mei Lanfang; the artistic image of Mei Lanfang in the 
middle of the pool outside the exhibition hall, Yang Taizhen, who played Yang Taizhen in 
"Taizhen Gaiden", is also ranked third. 

CHANGSHU

 Shanghu Scenic Area - Known as "Shanghu Bay" (also known as Shanghu) by the local 
people, Shanghu Bay is located in Changshu, a famous city in the south of the Yangtze River, 
bordering Shanghai to the east, Suzhou to the south, Wuxi to the west, and Wuxi to the north 
Yangtze River, superior geographical location and convenient transportation.

SALT LAKE CITY

 Oriental Salt Lake City - Focusing on Maoshan’s unique six resource advantages of 
“mountain, water, salt, tea, medicine, and spring” as well as Taoist culture and Jintan 
geo-culture, nearly 10 billion yuan has been invested to build a 27.8 square kilometer 
national-level landscape health care center. Tourist Resort. The Immortal Mansion of the Qin 
and Han Dynasties, the home of the prime ministers of the Liang and Tang Dynasties, Maoshan, 
the Shangqing Zongtan, the holy land of Taoism in China, with beautiful mountains, lush trees, 
quiet and pleasant. 

 The must-see ace show "Xiaoyaoyou" - is a live performance that combines water 
curtains, light and shadow, stunts, music and dance. 

 Check in and take photos in "Pear Blossom Fantasy" - it's filled with smoke and 
brilliant lights, very suitable for a night tour experience. 

YANGZHOU

 Slender West Lake Scenic Area - It is composed of the ancient Sui and Tang Dynasty 
Grand Canal water system and the city moats of different eras such as Sui, Tang, Song, Yuan, 
Ming and Qing. Slender West Lake has formed its basic existing layout during the Kangxi and 
Qianlong periods of the Qing Dynasty.

 Dongguan Street - is the most representative historical street in Yangzhou City. It reaches 
the ancient canal in the east and Guoqing Road in the west, with a total length of 1122 meters. 

Optional Tour: Bamboo raft tour in the water forest + Taizhou old street night tour (including Fengcheng River boat cruise) + 
Huagu Qiyuan Valley of Flowers & Photographer to photos(Free 10 electronic photos per person) + Shanghai Bund Night View [ RMB 400/pax ]

Zhang Yuan
张园

Zhang Yuan
张园

Shanghu Scenic Area
尚湖风景区

Shanghu Scenic Area
尚湖风景区



*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*

*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*

General Information 

 上海 SHANGHAI 

Departure Date: Flight :

Tour Fare: Airport Tax & Fuel Surcharge:

Tipping: Agent Collection Fee:

Visa: Travel Insurance:

 TOTAL :

出发日期： 航班行程：

团费： 机场税及燃油附加费：

小费： 旅行社代收费：

签证： 旅行保险：

 总数:

China   : +86

中国   : +86

China - No time different with Malaysia

中国 - 时间与马来西亚时间标准时无相差

10 CNY = MYR 6.50

10 元 = 马币 6.50

Voltage - almost always 220 V

电压 - 220伏特

GD Partner:

类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin

类型 / Type B - 两脚扁型＋一圆型插头 / 
         2 flat blade pin + 1 round pin

类型 / Type I - 八字扁型脚+接地孔 / 3 Oblique flat
         blade pin “V-shape”

Chinese Yuan - CNY
Renminbi - RMB
中国元   - CNY
人民币   - RMB

信用卡
Credit Card

拨号代码
Dial Code

电压
Voltage

货币兑换率
Exchange Rate

货币
Currency

时差
Time Different

插座
Power Socket

气候
Weather

飞机型号
Aircraft Type

行李托运
Luggage

Allowance

Each individual are entitled to check in 1 luggage of 
not more than 20 kg and a hand carry bag not more
than 7 kg.

每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机，以
及托运行李不超过20公斤。

* 致电信用卡中心，以延长你的信用卡额度

* Major credit cards such as Visa and Master 
   card are mostly widely used

Spring 春季
3月 – 5月
Mar to May
25℃ ~ 3℃

Summer 夏季
6月 – 8月
Jun to Aug
30℃ ~ 19℃

Autumn 秋季
9月 – 11月
Sep to Nov
24℃ ~ 3℃

Winter 冬季
12月 – 2月
Dec to Feb
7℃ ~ -3℃

B787B737A330


